
Mητροπολίτης  Mεσσηνίας
Xρυσόστομος:  Ναι,  στον
διαχωρισμό  Κράτους  και
Εκκλησίας,  καθώς  και  στην
απομάκρυνση  των  θρησκευτικών
συμβόλων  από  τους  δημόσιους
χώρους

Για τα δεδομένα της ελληνικής Εκκλησίας, θα μπορούσαν να
θεωρηθούν «ριζοσπαστικές» θέσεις, τέτοιες όπως αυτές ενός
εκπροσώπου της.

Τί λέει όμως ο Χρυσόστομος σε συνέντευξη που έδωσε στο τεύχος Δεκεμβρίου
2009, του περιοδικού «Flash Mεσσηνίας» (πληροφορίες από το «Έθνος»); Με λίγα
λόγια, καταρχάς, ότι αυτά τα θέματα (όπως ο διαχωρισμός Κράτους-Εκκλησίας)
αντιμετωπίζονται «…από την Πολιτεία, δυστυχώς, με λαϊκισμό, από την Εκκλησία
με  στρουθοκαμηλισμό».  Κατά  δεύτερον,  στιγματίζει  με  τον  τρόπο  του,  τους
Ταλιμπάν της Εκκλησίας: «Δεν ξέρω τι είναι, πάντα υπάρχει μια αόρατη δύναμη,
δεν  ξέρω  ποια  είναι  αυτή,  δεν  μπορώ  να  τη  χαρακτηρίσω  ούτε  να  την
προσδιορίσω, η οποία ό,τι φιλοπρόοδο υπάρχει προσπαθεί να το φρενάρει και να
το φέρει πίσω».

Πιο συγκεκριμένα, για τον διαχωρισμό Κράτους και Εκκλησίας, δηλώνει: «…είμαι
υπέρ του διαχωρισμού Εκκλησίας και Πολιτείας. Πρέπει να ξεκαθαρίσουμε τι είναι
αυτό που ονομάζουμε διακριτοί ρόλοι».

Για την απομάκρυνση των θρησκευτικών συμβόλων και τον θρησκευτικό όρκο: «H
Εκκλησία δεν μένει στο επίπεδο των συμβόλων. Είτε μπει είτε δεν μπει η εικόνα
στο δικαστήριο, εξαρτάται από τη συνείδηση του δικαστή αν θα είναι δίκαιος ή
όχι. Όπως είμαι αντίθετος και με τον όρκο. Σημασία έχει ο σεβασμός προς το
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σύμβολο και όχι η απλή παρουσία του. Μόνο έτσι θα διασωθεί η αξία του».

Σχόλιο: Άντε να δούμε τώρα, πόσα εγκεφαλικά θα πέσουν. Όχι τίποτε άλλο, αλλά
είναι και κάποιας ηλικίας ο Άνθιμος Θεσσαλονίκης.


